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PROTOKÓŁ NR I/2021 

z I sesji Rady Powiatu w Nowym Dworze Gdańskim VI kadencji 

z dnia 29 stycznia 2021 r. 

Rozpoczęcie: 9.00    Zakończenie: 10.52 

 

Obrady zdalnie – online. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Pan Robert Ciżmowski, Przewodniczący Rady otworzył obrady I sesji Rady Powiatu VI kadencji w 

2021 r. informując, iż sesja zwołana została na podstawie art. 15 ust. 1 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 

r.  o samorządzie powiatowym (t. j. Dz.U. z 2020 r., poz. 920)  oraz art. 15zzx ust. 1 ustawy z dnia 2 

marca 2020 r. o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i 

zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych                    

(t. j. Dz. U. z 2020 r., poz. 374 ze zm.). Następnie na podstawie telekonferencji online stwierdził, że w 

sesji uczestniczy 15 radnych – wszyscy obecni. (zał. do protokołu).  

Pan Robert Ciżmowski, Przewodniczący Rady odczytał porządek obrad. Jednocześnie zapytał o 

uwagi. 

Pan Jacek Gross, Starosta Nowodworski przedstawił wniosek Zarządu Powiatu, dotyczący 

wprowadzenia do porządku obrad dodatkowych projektów uchwał w sprawie: 

-  ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu 

Nowodworskiego - przedstawia Pani Barbara Ogrodowska, Wicestarosta Nowodworski. 

 

- wysokości opłat za usuwanie i parkowanie pojazdu. - przedstawia Pan Jacek Gross, 

Starosta Nowodworski  

 

Następnie Pan Robert Ciżmowski, Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad 

wprowadzeniem zmian do porządku obrad: 

 

-  ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu 

Nowodworskiego 

Głosowanie: 13 za, (2 nieobecnych podczas głosowania – Pan Z. Bojkowski, Pani D. Chojna) 

- wysokości opłat za usuwanie i parkowanie pojazdu. - przedstawia Pan Jacek Gross, Starosta 

Nowodworski  

Głosowanie: 14 za, ( 1 nieobecna podczas głosowania – Pani D. Chojna) 

Następnie Przewodniczący Rady odczytał porządek obrad po zmianach i zarządził głosowanie. 
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Głosowanie: 15 za,  

Porządek został przyjęty.  

2. Przyjęcie protokołu z sesji: XI z dnia 29.12.2020 r. 

Pan Robert Ciżmowski, Przewodniczący Rady przypomniał, iż zgodnie z zapisami Statutu, protokół 

został wyłożony do wglądu w biurze rady. Jednocześnie zapytał: 

Czy są uwagi do protokołu z sesji XI z dnia 29.12.2020 r.? 

Nie wniesiono.  

Protokół został przyjęty.  

 

3. Odczytanie przez Radnego interpelacji i zapytań składanych na piśmie podczas sesji. 

Pan Robert Ciżmowski, Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z obecnych Radnych składa 

interpelacje.   

Brak 

4. Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał w sprawach: 

4.1 przyjęcia do realizacji „Programu rozwoju pieczy zastępczej w Powiecie Nowodworskim na 

lata 2021-2023”. - przedstawia Pan Jacek Gross, Starosta Nowodworski (załącznik do 

protokołu) 

Pan Jacek Gross, Starosta Nowodworski, przedstawił projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Robert Ciżmowski zapytał o uwagi. Nie zgłoszono. Wobec 

powyższego poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowanie: 15 za,  

Uchwała została podjęta.  

4.2 przyjęcia „Powiatowego programu przeciwdziałania przemocy w rodzinie oraz ochrony ofiar 

przemocy w rodzinie w Powiecie Nowodworskim na rok 2021”. - przedstawia Pan Jacek 

Gross, Starosta Nowodworski (załącznik do protokołu) 

Pan Jacek Gross, Starosta Nowodworski, przedstawił projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Robert Ciżmowski zapytał o uwagi. Nie zgłoszono. Wobec 

powyższego poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowanie: 15 za,  

Uchwała została podjęta.  
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4.3 przyjęcia „Programu oddziaływań korekcyjno-edukacyjnych dla osób stosujących przemoc 

w rodzinie w Powiecie Nowodworskim na rok 2021”. - przedstawia Pan Jacek Gross, 

Starosta Nowodworski (załącznik do protokołu) 

Pan Jacek Gross, Starosta Nowodworski, przedstawił projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Robert Ciżmowski zapytał o uwagi. Nie zgłoszono. Wobec 

powyższego poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowanie: 15 za,  

Uchwała została podjęta.  

4.4 przyjęcia „Programu psychologiczno-terapeutycznego dla osób stosujących przemoc w 

rodzinie w Powiecie Nowodworskim na rok 2021”. - przedstawia Pan Jacek Gross, Starosta 

Nowodworski (załącznik do protokołu) 

Pan Jacek Gross, Starosta Nowodworski, przedstawił projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Robert Ciżmowski zapytał o uwagi. Nie zgłoszono. Wobec 

powyższego poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowanie: 15 za,  

Uchwała została podjęta.  

4.5 określenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia. - 

przedstawia Pani Barbara Ogrodowska, Wicestarosta Nowodworski. (załącznik do 

protokołu) 

Pani Barbara Ogrodowska, Wicestarosta Nowodworski przedstawiła projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Robert Ciżmowski zapytał o uwagi. Nie zgłoszono. Wobec 

powyższego poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowanie: 15 za,  

Uchwała została podjęta.  

4.6 ustalenia zasad przyznawania jednorazowego Stypendium Starosty Nowodworskiego w 

ramach programu wspierania edukacji uzdolnionych dzieci i młodzieży uczących się w 

szkołach ponadpodstawowych i specjalnych na terenie Powiatu Nowodworskiego. - 

przedstawia Pani Barbara Ogrodowska, Wicestarosta Nowodworski. (załącznik do 

protokołu) 

Pani Barbara Ogrodowska, Wicestarosta Nowodworski przedstawiła projekt uchwały. 
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Przewodniczący Rady Powiatu Robert Ciżmowski zapytał o uwagi. Nie zgłoszono. Wobec 

powyższego poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowanie: 15 za,  

Uchwała została podjęta.  

4.7 zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane 

przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub gminnej ewidencji zabytków, położonym na 

obszarze Powiatu Nowodworskiego. - przedstawia Pani Barbara Ogrodowska, Wicestarosta 

Nowodworski. (załącznik do protokołu) 

Pani Barbara Ogrodowska, Wicestarosta Nowodworski przedstawiła projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Robert Ciżmowski zapytał o uwagi. Nie zgłoszono. Wobec 

powyższego poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowanie: 15 za,  

Uchwała została podjęta.  

4.8 przyjęcia planu pracy Rady Powiatu w Nowym Dworze Gdańskim na 2021 r. – przedstawia 

Pan Robert Ciżmowski, Przewodniczący Rady Powiatu (załącznik do protokołu) 

Przewodniczący Rady Powiatu Robert Ciżmowski, przedstawił projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Robert Ciżmowski zapytał o uwagi. Nie zgłoszono. Wobec 

powyższego poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowanie: 15 za,  

Uchwała została podjęta.  

4.9 przyjęcia sprawozdania Komisji Budżetowo - Samorządowej z działalności  w 2020  r. 

przedstawia Pan Mirosław Molski, Przewodniczący Komisji Budżetowo 

Samorządowej.(załącznik do protokołu) 

Przewodniczący Rady Powiatu Robert Ciżmowski, poprosił Pana Mirosława Molskiego, 

Przewodniczącego Komisji Budżetowo – Samorządowej o przedstawienie projektu uchwały. 

Pan Mirosław Molski, Przewodniczący Komisji Budżetowo – Samorządowej, przedstawił projekt 

uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Robert Ciżmowski zapytał o uwagi. Nie zgłoszono. Wobec 

powyższego poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
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Głosowanie: 15 za,  

Uchwała została podjęta.  

4.10 przyjęcia sprawozdania Komisji Oświatowo - Społecznej z działalności  w 2020  r. – 

przedstawia Pani Dorota Chojna, Przewodniczący Komisji Oświatowo – Społecznej (załącznik 

do protokołu) 

Przewodniczący Rady Powiatu Robert Ciżmowski, poprosił Panią Dorotę Chojna, Przewodniczącą 

Komisji Oświatowo - Społecznej o przedstawienie projektu uchwały. 

Pani Dorota Chojna, Przewodnicząca Komisji Oświatowo - Społecznej, przedstawiła projekt 

uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Robert Ciżmowski zapytał o uwagi. Nie zgłoszono. Wobec 

powyższego poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowanie: 15 za,  

Uchwała została podjęta.  

4.11 zmiany budżetu Powiatu Nowodworskiego na 2021 r. - przedstawia Pani Aleksandra 

Stryniewska, Skarbnik Powiatu. (załącznik do protokołu) 

Przewodniczący Rady Powiatu Robert Ciżmowski, poprosił Panią Skarbnik o przedstawienie 

projektu uchwały. 

Pani Aleksandra Stryniewska, Skarbnik Powiatu, przedstawiła projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Robert Ciżmowski zapytał o uwagi. Nie zgłoszono. Wobec 

powyższego poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowanie: 15 za,  

Uchwała została podjęta.  

4.12 zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Nowodworskiego na lata 2021-2032. - 

przedstawia Pani Aleksandra Stryniewska, Skarbnik Powiatu (załącznik do protokołu) 

Przewodniczący Rady Powiatu Robert Ciżmowski, poprosił Panią Skarbnik o przedstawienie 

projektu uchwały. 

Pani Aleksandra Stryniewska, Skarbnik Powiatu, przedstawiła projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Robert Ciżmowski zapytał o uwagi. Nie zgłoszono. Wobec 

powyższego poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowanie: 15 za,   Uchwała została podjęta.  
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4.13 ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu 

Nowodworskiego - przedstawia Pani Barbara Ogrodowska, Wicestarosta Nowodworski. 

DODATKOWY PROJEKT UCHWAŁY (załącznik do protokołu) 

Pani Barbara Ogrodowska, Wicestarosta Nowodworski przedstawiła projekt uchwały. 

 

Pani Aleksandra Stryniewska, Przewodnicząca Komisji Oświatowo - Społecznej, przedstawiła 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Robert Ciżmowski zapytał o uwagi. Nie zgłoszono. Wobec 

powyższego poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowanie: 15 za,  

Uchwała została podjęta.  

4.14 wysokości opłat za usuwanie i parkowanie pojazdu. - przedstawia Pan Jacek Gross, 

Starosta Nowodworski DODATKOWY PROJEKT UCHWAŁY (załącznik do protokołu) 

Pan Jacek Gross, Starosta Nowodworski przedstawił projekt uchwały. Jednocześnie wniósł o 

wprowadzenie zmiany w załączniku projektu uchwały, w związku z błędem pisarskim … w załączniku 

nr 2 pkt 7 winna być opłata w kwocie 827 zł, a było 82 zł”.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Robert Ciżmowski zapytał o inne uwagi. Nie zgłoszono. Wobec 

powyższego poddał projekt uchwały pod głosowanie z uwzględnieniem zmiany w załączniku nr 2 pkt 7 

opłata w kwocie 827 zł. 

 

Głosowanie: 15 za,  

Uchwała została podjęta.  

5.  Informacja Starosty o działalności Zarządu Powiatu między sesjami. (zał. do protokołu) 

Przewodniczący Rady Powiatu Robert Ciżmowski, poprosił Starostę o przedstawienie informacji w 

zakresie wyrażenia zgody na podjęcie współpracy Powiatu z Pomorską Specjalną Strefą 

Ekonomiczną Sp. z o.o. w zakresie realizacji wspólnej promocji, dotyczącej inwestycji na terenie 

Powiatu oraz zasad działania Polskiej Strefy Inwestycji.  

Pan Jacek Gross, Starosta Nowodworski, odpowiedział, iż dotychczas strefa określona była 

terytorialnie, natomiast obecnie jest określony sposób działalności. Powyższy temat podjęto w związku 

z tym, iż firmy korzystające ze zwolnienia z podatku dochodowego na podstawie wykonanych 

inwestycji mogą funkcjonować również na naszym terenie. Na powyższym spotkaniu poruszono 

temat, by zareklamować tę działalność. Starosta dodał, iż porozumienie ma na celu akcję promocyjną, 

w ramach której zorganizowane zostaną szkolenia, spotkania dla firm, jak również w budynku 

starostwa w wydziale architektury i budownictwa po otrzymaniu decyzji pozwolenia na budowę, 

przekazywane będą ulotki informacyjne. 
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Przewodniczący Rady Powiatu Robert Ciżmowski, poprosił jeszcze o wyjaśnienie w sprawie 

podjęcia przez Zarząd Powiatu w Nowym Dworze Gdańskim  uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

rozwiązanie umowy o pracę z Panią Marią Pawłowską, Dyrektorem Domu Pomocy Społecznej 

„MORS” w Stegnie. 

Pan Jacek Gross, Starosta Nowodworski, odpowiedział, iż podjęcie wskazanej uchwały związane 

jest z tym, iż Pani Maria Pawłowska, Dyrektor Domu Pomocy Społecznej „MORS” w Stegnie złożyła 

wniosek o rozwiązanie umowy o pracę, w związku  z zamiarem przejścia na emeryturę. Natomiast 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę, podejmując stosowną uchwałę. 

Pan Henryk Ząbek, Radny zapytał o spotkanie online w dniu 11 stycznia br. z przedstawicielami 

Urzędu Marszałkowskiego Województwa Pomorskiego w sprawie Żuławskiej Kolei Dojazdowej.  

Pan Jacek Gross, Starosta Nowodworski, odpowiedział, iż Rada i Zarząd Powiatu w Nowym 

Dworze Gdańskim są aktywni pod względem zdobywania środków zewnętrznych z maksymalnym 

dofinansowaniem. Było to spotkanie wstępne, gdyż rozpoczyna się nowy okres programowy i 

aplikowania o środki. Urząd Marszałkowski zwrócił się z zapytaniem, czy Powiat Nowodworski 

zainteresowany byłby aplikowaniem o środki z programu Polska – Rosja, gdzie możliwości 

dofinansowania są wysokie, jednak należy spełnić szereg warunków. W związku z tym, iż 

generowanie fiszki nie powoduje wysokich kosztów ze strony budżetu powiatu, Zarząd Powiatu wyraził 

zgodę na jej przygotowanie.  

Pan Zbigniew Bojkowski, Radny zapytał czy na stanowisko Dyrektora Domu Pomocy Społecznej 

„MORS” w Stegnie przygotowana jest nowa kandydatura? 

Pan Jacek Gross, Starosta Nowodworski, odpowiedział, iż dyrektor jednostki powoływany jest w 

drodze konkursu, w ramach którego komisja konkursowa przedstawi kandydata. 

Informacja została przyjęta. 

6. Odczytanie przez Przewodniczącego Rady Powiatu interpelacji i zapytań Radnych złożonych  

między sesjami. 

Pan Robert Ciżmowski, Przewodniczący Rady, poinformował, iż nie złożono żadnych interpelacji i 

zapytań między sesjami. 

7. Wnioski i oświadczenia Radnych. 

Pan Robert Ciżmowski, Przewodniczący Rady poprosił Radnych o składanie wniosków i 

oświadczeń.  

Pani Dorota Chojna, Radna zwróciła się do Starosty również w imieniu mieszkańców Powiatu 

Nowodworskiego z zapytaniem w sprawie przejezdności dróg powiatowych podczas obecnej zimowej 

aury, głównie drogi Stegna – Nowy Dwór Gdański – Mikoszewo. Dodatkowo Radna wspomniała, iż 

wie, że są kategorie dróg, jednak w pewnym momencie drogi naprawdę były nieprzejezdne.  

Pan Jacek Gross, Starosta Nowodworski wyjaśnił, iż najtrudniejszy okres był od 14-19 stycznia br. 

Jednocześnie wskazał, iż odśnieżanie związane jest ściśle ze standardami zimowego utrzymania, 
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gdyż obejmuje standardy V i VI, a zatem jedne z najniższych. Natomiast podwyższenie standardu 

wiąże się ze środkami finansowymi. Na obecną chwilę drogi odśnieżane są samochodem i ciągnikiem, 

będącymi w posiadaniu starostwa – Wydziału Infrastruktury, jak również podpisana jest umowa z firmą 

zewnętrzną, posiadającą również stosowny sprzęt. Starosta wskazał, iż należy pamiętać o tym, że we 

wskazanych dniach były intensywne opady śniegu oraz zamiecie śnieżne, gdzie odśnieżone raz drogi 

były po 15-20 minutach ponownie zaśnieżone. Dodał, iż dodatkowo w dniach 15-16 stycznia zaczęły 

się niskie temperatury, a mieszanka, którą sypano nie ma właściwości rozpuszczania przy tak niskich 

temperaturach.  Następnie odniósł się w sprawie dróg 501 i 502, które są drogami wojewódzkimi, w 

związku z czym starostwo może tylko zwrócić się z pismem do dyrektora Zarządu Dróg 

Wojewódzkich, jednak zapewne działania podejmowane są w ramach posiadanych sprzętów oraz 

standardów odśnieżania.  

Pani Dorota Chojna, Radna, wskazała, iż najważniejsze jest bezpieczeństwo mieszkańców powiatu, 

w związku z czym Radna sugeruje, by podwyższyć standardy.  

Pan Jacek Gross, Starosta Nowodworski, odpowiedział, iż podniesienie standardu utrzymania dróg 

nie spowoduje, iż po opadach śniegu droga będzie odśnieżona w całości i czarna, za to generować 

będzie to wielokrotnie wyższe koszty. 

Pani Dorota Chojna, Radna zaproponowała, by przeanalizować umowy z firmami zewnętrznymi, 

które odśnieżają drogi powiatowe. 

Pan Andrzej Sobociński, Radny dodał, iż  standard V i VI dotyczy odśnieżania wiaduktów, miejsc 

niebezpiecznych, zatok, zakrętów, natomiast umowa podpisana z firmą zewnętrzną w zakresie 

odśnieżania dróg jest bardzo dobrze przygotowana. Radny wskazał, iż z tego co się orientuje, to firma 

w okresie intensywnych opadów pracowała po 16-18 godzin i reagowała na wszystkie interwencje. 

Dodatkowo jest zdania, iż obowiązkiem Radnego jest interwencja na wniosek zgłoszeń mieszkańców 

powiatu. Ponadto Radny nie zgadza się, by wysyłać pismo do Zarządu Dróg Wojewódzkich, gdyż jest 

zdania, iż najpierw to każdy Radny powinien interweniować  w zakresie danego odcinka drogi. Dodał 

także, że służby w zakresie odśnieżania dróg powiatowych spełniają się bardzo dobrze.  

Pan Robert Ciżmowski, Przewodniczący Rady Powiatu, wskazał, iż teren Powiatu 

Nowodworskiego  jest  rozległy, w związku z czym jest zdania, iż nie jest tak najgorzej w zakresie 

odśnieżania dróg. Natomiast w kwestii kontaktu z Zarządem Dróg Wojewódzkich, Przewodniczący jest 

zdania, iż powinna zostać wytypowana konkretna osoba, której zgłaszane będą  interwencje i która 

kontaktować się  będzie z wyznaczoną osobą z Zarządu Dróg Wojewódzkich.  

Pan Mirosław Molski, Radny poruszył sprawę protestu kobiet, który odbywa się w całej Polsce. W 

związku z tym, iż zostały przyjęte na dzisiejszej sesji dokumenty związane z pomocą społeczną, 

Radny zwraca uwagę, iż każdy powiat, również Powiat Nowodworski, jest w jakikolwiek sposób 

odpowiedzialny za pomoc społeczną. Koszty jakie zostaną poniesione za rok lub dwa w kontekście 

odbywających się protestów będą musiały pokryć samorządy, które są wykonawcą i realizatorem 

programu. Radny jest zdania, by przyjąć wobec powyższego stosowne stanowisko, gdyż są to sprawy, 

które nas dotyczą. Dodatkowo wskazał, iż należy wspierać kobiety i prosi o przemyślenie tematu. 

Radny poruszył także sprawę pandemii i sytuacji w jakiej obecnie znajdują się duże ośrodki wczasowe 
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Powiatu Nowodworskiego, które od 3-4 miesięcy stoją puste. Właściciele ośrodków obciążeni są 

kredytami i pojawia się sytuacja, gdzie potężne firmy sieciowych hoteli kontaktują się, by wykupić 

ośrodki w cenie wartości kredytu, jakimi są obciążone ośrodki lub nawet o wartości niższej. Radny 

wskazał, iż w powyższym temacie samorząd również powinien zająć stanowisko. Dodatkowo 

wspomniał, iż pojawiają się  informacje o chęci upaństwowienia szpitali. Radny również w powyższym 

temacie jest zdania, by podjąć działania jako samorząd.  

Pan Robert Ciżmowski, Przewodniczący Rady podziela obawy Radnego Molskiego, wskazując 

jednocześnie, iż dochodzą kolejne zadania do samorządów, na które nie jest przyznawane 

dofinansowanie. Należy również dodać, iż będzie miało to przełożenie na powiat, a w konsekwencje 

finansowe. Przewodniczący wskazał, iż warto, by może Zarząd Powiatu pochylił się nad wskazanymi 

przez Radnego Molskiego problemami w trosce o los samorządu, który postawiony zostanie przed 

realizacją zadań, a w ślad których idą konsekwencje finansowe.  

Pan Andrzej Sobociński, Radny również podziela zdanie Radnego Molskiego. Jednocześnie odniósł 

się w zakresie tego co czeka przedsiębiorców  powiatu w każdej branży. Radny zastanawia się czy 

samorząd może w jakiś sposób interweniować, czy są do tego odpowiednie środki?  

Pan Robert Ciżmowski, Przewodniczący Rady poinformował, iż Rada może podejmować 

stanowiska lub wyrażać opinie w formie apelu, oświadczenia. Jednocześnie zaproponował, by  

Przewodniczący komisji stałych Rady Powiatu podjęli tematykę na posiedzeniach.   

Pan Henryk Ząbek, Radny dodał, iż nie dzieje się to tylko w Polsce, gdyż zagranicą również.  

Pan Andrzej Sobociński, Radny wskazał, iż ważniejsze są sprawy, które dzieją się w Polsce, a 

głównie na terenie Powiatu Nowodworskiego, gdyż w tym środowisku żyjemy.  Radny dodał, iż będzie 

wnioskował do Wojewody, by zgłosił sygnał i zainterweniował u premiera.  

Pan Robert Ciżmowski, Przewodniczący Rady zawnioskował, by Zarząd Powiatu pochylił się nad 

powyższym problemem i przygotował projekt nad którym będzie można pracować. 

Pan Jacek Gross, Starosta Nowodworski, odniósł się do powyższego wskazując, iż tematy 

poruszane są np. na spotkaniach Związku Powiatów Polskich. Jednocześnie dodał, iż można 

przygotować petycję, prośbę, jednak wszelkie decyzje podejmowane są na szczeblu rządowym. 

Starosta jest zdania, iż przygotowaniem stanowiska w trzech poruszanych kwestiach powinna zająć 

się komisja.   

Pan Robert Ciżmowski, Przewodniczący Rady wskazał, iż dobrym rozwiązaniem byłoby 

przygotowanie apelu o wsparcie przedsiębiorców, kobiet. Apel to początek, by rozpocząć dialog, by 

głos społeczeństwa, różnych grup społecznych, samorządów był słyszalny. 

Pan Andrzej Sobociński, Radny dodał, iż najważniejsze jest to, by pieniądze nie były marnotrawione 

i trafiły tam, gdzie są najbardziej potrzebne. Jednocześnie zaproponował, by obydwie komisje stałe tj. 

Komisja Budżetowo – Samorządowa i Komisja Oświatowo – Społeczna  poruszyły na swych 

posiedzeniach wskazane zagadnienia. 
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Pan Robert Ciżmowski, Przewodniczący Rady Powiatu złożył w imieniu Radnych kondolencje w 

związku ze śmiercią Pana Bogdana Kułakowskiego, dyrektora Szpitala w Nowym Dworze Gdańskim.  

8. Zakończenie obrad Sesji. 

Pan Robert Ciżmowski, Przewodniczący Rady Powiatu zamknął obrady Rady Powiatu w Nowym 

Dworze Gdańskim. 

                                                                                                                                                                               

 Protokołowała: R. Kamińska                                                       

Przewodniczący Rady 

                                                                                                                  (-) 

                                                                                                                      Robert Ciżmowski 

 

 

 

 

 


